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Faculteitsraad  
Faculteit der Sociale Wetenschappen 

468e vergadering 
5 oktober 2023 – MS Teams 

Notulen 
 
 
Raadsleden 

 

Aanwezig: Kirsten Buitelaar, Eleanor Daw (vice-voorzitter raad), Koray Güçlü, 
Jan Jansen, Dietsje Jolles, Gert-Jan Lelieveld, Ili Ma, Agnieszka 
Marcinkowska, Tim Mickler, Lisa Schreuders, Monique Tromp, Kiki 
Zanolie (voorzitter raad) 

Afwezig met bericht: Vedant Shahani 
  
Faculteitsbestuur  
Aanwezig: Laura Boncz, Kristiaan van der Heijden, Rolf Oosterloo, Paul 

Wouters (voorzitter overlegvergadering FR-FB) 
Afwezig met bericht: - 
  
Overige aanwezigen Elsbeth Gelissen, Jordi Kerkum, Joop van Pijkeren 
Afwezig met bericht: - 
  
Publieke Tribune Anoushka Kloosterman, Camille Kwendé 
  
Datum volgende vergadering: 16 november 2023, 15.00-17.00uur 

 
 
1. Opening en vaststelling agenda  
 
2. a. Vaststelling concept-verslag en actiepuntenlijst 31 augustus 2023 

Tekstueel:  
- Bij de overige aanwezigen is de laatste ‘a’ weggevallen bij ‘Marcinkowska’. 
Het verslag wordt vastgesteld.  
Naar aanleiding van: 
- 6. Meerjarenbegroting 2024-2028. Op de vraag hoe de student/staf ratio eruit ziet de komende 

jaren heeft Rob van Amsterdam aangegeven dat ‘dit nog niet is uitgerekend vanwege het nog 
ontbreken van de prognoses’. Zijn deze gegevens al bekend? Oosterloo geeft aan dat hij bij Rob 
van Amsterdam zal navragen of de gegevens bekend zijn en hem vragen deze gegevens aan de 
raad na te sturen. 

 
3. Postlijst 

- 
 
4. Mededelingen 

- Meerjarenbegroting: de afgelopen periode is er informatie over de meerjarenbegroting van 
verschillende faculteiten beschikbaar gekomen. Oosterloo geeft aan dat de situatie bij de FSW 
uitgaat van een robuuste reservepositie met glijvlucht naar 2026-2027. De ontwikkelingen in 
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2024 worden gemonitord om waar nodig de begroting bij te sturen. Dat bijsturen houdt in: 
kijken naar de ambities en keuzes maken in wat er wel gedaan en wat er niet gedaan kan 
worden met behoud van werkgelegenheid.    

- BFR2 en uitvraag: de BFR2 is opgesteld en zal in week 41 met de WD’s besproken worden. Het 
beeld dat uit de rapportage naar voren komt is dat het resultaat minder negatief zal zijn dan 
begroot. De BFR2 zal na bespreking met de WD’s aan de raad worden toegestuurd.  

 
5. Vooruitblik prioriteiten 2023-2024 (gast: Joop van Pijkeren) 

Het faculteitsbestuur heeft samen met de hoofden van de facultaire diensten een overzicht 
gemaakt van de prioriteiten voor de komende periode. Het uitgangspunt voor dit overzicht is het 
facultaire Visie- en Strategieplan. Wouters noemt de volgende prioriteiten: 
- Onderwijsplan, met de aandachtsgebieden blended education, docentprofessionalisering, 

innovatie, nieuwe opleidingen waarbij het ook belangrijk is om de onderwijsondersteuning te 
verbeteren en het studiesucces te bevorderen. 

- Professionaliseren van processen, waarbij ook gekeken wordt naar de governance en het 
bevorderen van samenwerking Centraal-Faculteit-Instituten.  

- Erkennen en Waarderen, met de aandachtsgebieden leiderschap, sociale veiligheid, diversiteit & 
inclusie en werkdruk.  

- Verbeteren van de onderzoeksondersteuning. 
- De ontwikkelingen rondom ICT en digitalisering goed monitoren en de facultaire kennis van 

maatschappelijke implicaties benutten. 
- PdlC gebouw. 
Wouters geeft aan dat het bestuur zich wil blijven inzetten voor strategische en conceptuele 
vernieuwing. 
Vragen en reacties van de raad: 
- Inclusiviteit is een van de prioriteiten, inclusiviteit van taal is niet aanwezig bij de 

overlegvergaderingen. Wouters erkent dat het moeilijker is voor niet-Nederlandstalige 
deelnemers om deel te nemen aan het overleg. De inzet van een taalbuddy en de mogelijkheid 
om gebruik te maken van een vertaaltool dragen hopelijk bij tot vergroting van de 
toegankelijkheid.  

 
6. Studentenplein (gast: Joop van Pijkeren) 

Rechts achterin de hal heeft tijdens de zomer een verbouwing plaats gevonden. Het doel van de 
verbouwing is het verbeteren van de ondersteuning van de studenten. De verbetering zit in het  
aanbieden van diensten aan studenten op één plek op de begane grond: OSC, POPcorner, 
Careerservice, bibliotheek, zelfstudie plekken, living room, speciale tentamenszaal voor 
voorzieningenstudenten, tentameninzagemogelijkheden. Verder wordt er ook gekeken naar de 
mogelijkheid om de aanwezigheid van een studentendecaan of -psycholoog op de begane grond te 
faciliteren en het clusteren van (spreekkamers van) studieadviseurs (op de eerste verdieping).  
Vragen en reacties van de raad: 
- Betekent dit dat alle studentendiensten op de eerste en tweede verdieping geclusterd zullen 

worden? Zoveel als mogelijk is, over de precieze invulling worden op dit moment nog 
gesprekken gevoerd. Gedacht wordt aan plekken voor medewerkers in de 
studentondersteuning die ook elders in het gebouw een werkplek binnen het instituut (blijven) 
hebben. Een soort hub. 

- Is er al een bericht over de verbouwing en de clustering naar de studenten gestuurd? Ja, er is al 
over gecommuniceerd naar de studenten toe. Daarnaast volgt er nog een officiële opening in 
november. 
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- Studieadviseurs inzetten voor inhoudelijk verschillende opleidingen is niet altijd efficiënter. 
Grote verschillen tussen opleidingen maakt samenwerken lastig. Van Pijkeren geeft aan dat het 
gaat om de vindbaarheid van studieadviseurs, niet om alle curricula te uniformeren. Van der 
Heijden vult aan dat het niet de bedoeling is dat de studieadviseurs het werk van elkaar gaan 
overnemen. Daar waar vragen/informatie hetzelfde zijn voor studenten kunnen ze 
samenwerken, hierover zijn goede afspraken nodig.  

- Zal Fenestra informatie ook bij de balie op te vragen zijn? Dat is de bedoeling, op dit moment 
wordt uitgezocht hoe dit het beste vorm gegeven kan worden. 

 
7. Ambities rondom de SSH labs (gasten: Joop van Pijkeren) 

Vanuit bedrijfsvoering is er een vernieuwing van de bèta labinfrastructuur voor het SSH domein 
gerealiseerd. Op dit moment wordt de infrastructuur al door FSW onderzoekers gebruikt, op termijn 
is het de bedoeling dat er een uitbreiding naar andere faculteiten en interfacultaire samenwerking 
binnen het SSH domein plaats vindt. In november wordt de labinfrastructuur officieel geopend.  
Vragen en reacties van de raad: 
- Gaan andere faculteiten de nieuwe labinfrastructuur ook gebruiken? Ja, voorwaarde van het 

CvB voor het realiseren labinfrastructuur in het Sylvius was dat deze infrastructuur op termijn 
ook beschikbaar zou komen voor andere faculteiten die onderzoek willen doen binnen deze 
infrastructuur setting. 

- Welke punten moeten m.b.t. deze infrastructuur nog verder ontwikkeld worden? De 
governance en de financiering.  

- Hoe staat het met de toegankelijkheid van de infrastructuur voor jonge onderzoekers die zelf 
nog geen subsidies hebben binnen gehaald? In de planning is er ruimte voor het inroosteren van 
vrij onderzoek, dit zal echter vanuit de instituten en in samenwerking met de nieuwe vice-
decaan onderzoek verder moeten worden uitgewerkt.  

 
8. Internationale werving studenten  

De internet consultatie voor de nieuwe wetsvoorstellen is afgerond. De UL en UNL hebben reacties 
ingediend. 
Op universitair niveau is er verder een commissie die de taak heeft om de positieve aspecten van 
internationaal onderwijs te benoemen, verder doordenken van scenario’s in de toekomst. Dat 
laatste is heel  ingewikkeld omdat er nog veel onzekerheden zijn. 
Vragen en reacties van de raad: 
- Zijn er opleidingen die meer last van deze wet zullen hebben dan andere? Ja, maar bij sommige 

opleidingen ligt Engelstaligheid meer voor de hand dan bij andere. De universiteiten hebben 
gevraagd om zelf te kunnen beslissen waar de maatregelingen genomen worden. 

- Hoe zijn de financiële stromen, houdt de overheid dezelfde financiering in stand? Oosterloo 
geeft aan dat hij graag een uitgebreid antwoord wil geven met aandacht voor informatie over 
geldstromen en scenario’s, dit kan wellicht op een aparte bijeenkomst of andere vergadering 
geagendeerd worden?   

 
9. Banden Fossiele brandstofindustrie 

De Faculteit der Sociale Wetenschappen heeft geen banden met de fossiele brandstof industrie. 
Maar aan de andere kant maakt de faculteit wel gebruik van fossiele brandstof.  
De faculteit wil zorgvuldig, binnen het universitaire proces, het facultaire standpunt inbrengen. In 
september was er een bijeenkomst georganiseerd door het CvB. Naar aanleiding van deze 
universitaire discussie zal het CvB een gezamenlijke reflectie opstellen, de faculteit zal daar aan 
bijdragen.  
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Daarnaast heeft Wouters een gesprek gevoerd met de groep die zich binnen de universiteit met 
duurzaamheid bezig houdt, waarbij er is afgesproken om duurzaamheid naar een hoger plan te 
krijgen binnen de universiteit. Hierbij kan gedacht worden aan het bezoeken van congressen, 
onderzoek, onderwijs. Daarnaast is de FSW betrokken bij de organisatie van een nieuwe opleiding 
m.b.t. sustainability. 
De raad heeft het faculteitsbestuur een brief gestuurd over vlaggen op de dag van de 
duurzaamheid: #show your colors. Het bestuur dankt de raad voor deze suggestie en neem deze 
over. De FSW zal vlaggen met de show your stripes vlag op de dag van de duurzaamheid – 10 
oktober.  
 

10. Rondvraag 
- 
 

11. Sluiting van de vergadering 
Wouters bedankt Anoushka Kloosterman van de MARE voor haar lange aanwezigheid bij en 
regelmatige verslaglegging van onderwerpen uit de vergadering in de MARE en wenst haar veel 
succes in haar nieuwe baan bij de Volkskrant. Wouters sluit de vergadering. 
 

 
 
Besluitenlijst 468ste Faculteitsraad d.d. 10 oktober 2023 
 

- De Raad stelt het verslag van de vergadering van 31 augustus 2023 vast, inclusief de 
besluitenlijst. 

 
 
 


